
Hei.

På grunn av at kommunen ikke mottok svar fra fylkesmannen før møtet i hovedutvalget for Utvikling og Miljø, ble
saken deres ikke med i dette møtet. Det blir et ekstra hovedutvalgsmøte den 09.05.18, og saken vil bli behandlet da. 
Som nevnt på telefon vil vi anbefale at samme takvinkel som på dagens brygge benyttes ved ombygging.
Aller helst at eks. raftehøyde beholdes, se alt. 1 eller at den heves til en mellomting mellom eks. og planlagt, se alt. 2.
Alt. 1 gir ca. 20-30 cm høyere mønehøyde enn planlagte tegning, og alt. 2 gir 90-100 cm høyere mønehøyde enn
planlagte tegning.
Så snart dere har sett på dette og har noe klart, kan dere eller Jorleif ta kontakt med meg, og samtidig få levert nye
tegninger.
Det har mye å si for utseende og spesielt da dette er en brygge, at takvinkel blir omtrent som før.

mvh
Ronald Bratberg
 


